
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 6/2015 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 151/2015                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση α) β΄ παράτασης της σύμβασης της εργασίας 
«Μεταφορά απορριμμάτων σε ΧΥΤΑ όμορου Δήμου» 
μεταξύ Δ.Βέροιας και της εταιρίας «ΤΕΧΝΙΚΗ ΔΙΟΝ 
Ε.Ε.» και β) εξουσιοδότηση του Δημάρχου για την 
υπογραφή της παράτασης της σύμβασης. 

Σήμερα 23 Μαρτίου του έτους 2015 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 19-3-2015 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 
και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  35 μέλη: 

Παρόντες 
1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Χ. Κούτρας, 4) Τ. Χατζηαθανασίου, 5) Β. Παπαδόπουλος, 
6)Α.Σιδηρόπουλος, 7)Δ.Κουλουριώτης, 8)Δ.Τραπεζανλής, 9) Θ. Κορωνάς, 10)Σ.Διαμάντης, 
11)Γ.Σοφιανίδης, 12) Ν. Μωυσιάδης, 13)Π.Τσαπαρόπουλος, 14) Β.Λυκοστράτης, 15)Μ. Παπαϊωάννου, 
16)Ι.Χειμώνας, 17)Λ.Ακριβόπουλος, 18)Σ.Ασλάνογλου, 19)Γ.Ορφανίδης, 20)Ε.Ιακωβίδου, 21) Χ. 
Γαϊτάνου, 22) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 23)Α.Σιακαβάρας, 24)Θ.Τέτος, 25)Ι.Κυρατλίδης, 26) Μ. 
Σουμελίδης, 27) Ν. Τσιαμήτρος, 28)Ζ.Πατσίκας, 29)Γ.Γουλτίδης, 30)Ν.Μπέκης, 31)Π.Παπαδίνα, 
32)Α.Αποστολόπουλος, 33)Α.Μαρκούλης, 34)Σ.Στουγιάννος, 35)Γ.Μελιόπουλος. 

Απόντες 
Γ. Κάκαρης, Κ.Καραπαναγιωτίδης, Α. Καγκελίδης, Ι.Παπαγιάννης, Η.Τσιφλίδης, Σ.Ελευθεριάδου. 
Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               

Ι.Σιδηρόπουλος, Ν. Αγγέλου, Α. Πέτρου, Ι.Καραγιάννης, Α.Γκεκόπουλος, Ν.Γερούκης 
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Ε.Γκόγκα, Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. 
Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, 
Σ.Λυκοστράτης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, 
Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 148/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. 
Γ.Μελιόπουλος, Μ.Σουμελίδης, Ζ.Πατσίκας και προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Μ.Σουμελίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 149/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Ζ.Πατσίκας 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 150/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Λ.Ακριβόπουλος, Χ.Γαϊτάνου 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 151/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Τσιαμήτρος, Ν.Μπέκης και προσήλθε η 
κ.Χ.Γαϊτάνου 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 153/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π.Τσαπαρόπουλος, Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης, 
Γ.Γουλτίδης, Θ.Αγγελίνας και προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Ν.Τσιαμήτρος, Ν.Μπέκης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 154/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Θ.Αγγελίνας και αποχώρησε ο 
κ.Γ.Μελιόπουλος 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 155/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Μελιόπουλος 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 156/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Π.Τσαπαρόπουλος, Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης, 
Γ.Γουλτίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Χειμώνας, Ζ.Πατσίκας 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 157/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Χειμώνας, Ζ.Πατσίκας και αποχώρησε ο 
κ.Σ.Στουγιάννος 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 159/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Σ.Στουγιάννος. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 162/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Αγγελίνας, Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης, 
Β.Λυκοστράτης 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 163/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Β.Λυκοστράτης και αποχώρησε ο κ.Γ.Μελιόπουλος 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 167/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης και αποχώρησε ο 
κ.Ζ.Πατσίκας 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 175/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Τ.Χατζηαθανασίου 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 159/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Ζ.Πατσίκας 
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 

του συμβουλίου το από 19-3-2015 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου καθαριότητας 
Βασιλείου Παπαδόπουλου, που έχει ως εξής: 

Στις 19/02/2014 με αριθμό πρωτοκόλλου 9099 υπογράφηκε η σχετική σύμβαση με τίτλο 
«Μεταφορά απορριμμάτων σε ΧΥΤΑ όμορου Δήμου» ποσού 389.785,77 € με ΦΠΑ με διάρκεια 
ισχύος από 19/02/2014 έως 31/12/2014. Η οποία εγγράφηκε στον προϋπολογισμό του Δήμου 
έτους 2014 με Κ.Α. 02.20.6412.001. 

Στο άρθρο 1, σημείο 17 της σύμβασης αναγράφεται «Ο Δήμος μπορεί να ζητήσει την 
παράταση της ισχύος της σύμβαση ή την τροποποίηση των ποσοτήτων εργασιών με τη σύμφωνη 
γνώμη του αναδόχου, σύμφωνα με το Π.Δ. 28/80 και μετά από απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου». 

Ο διαγωνισμός για τη «Μεταφορά απορριμμάτων σε ΧΥΤΑ όμορου Δήμου» για το έτος 
2015 διεξήχθηκε για πρώτη φορά με χρήση της πλατφόρμας του Εθνικού Συστήματος 
Ηλεκτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων (ΕΣΥΔΗΣ) μέσω της διαδικτυακής πύλης 
www.promitheus.gov.gr του συστήματος, σύμφωνα με το Ν. 4155/2013 όπως αυτός ισχύει. Για το 
λόγο αυτό καθυστέρησε η διαδικασία του διαγωνισμού, ο οποίος διενεργήθηκε στις 26/02/2015, 
με αποτέλεσμα η υπογραφή της νέας σύμβασης να μη μπορούσε να πραγματοποιηθεί έως της 
01/01/2015.  

Για να καλυφθεί το κενό που δημιουργήθηκε και έως την εγκατάσταση του νέου αναδόχου 
προτάθηκε η επέκταση της υπάρχουσας σύμβασης με αρ. πρωτ. 9099/19-02-2014 για το χρονικό 
διάστημα 01/01/2015 έως 31/03/2015 κατόπιν συνεννόησης των δύο μερών. 

Με το αριθμό πρωτοκόλλου 62061/10-12-2014 διαβιβάστηκε στην εταιρία «ΤΕΧΝΙΚΗ 
DION Ε.Ε..» έγγραφο του Δήμου Βέροιας, προκειμένου να εκφράσει τη γνώμη της για την 
παράσταση της υπάρχουσας σύμβασης με τους ίδιους όρους. 

Με το από 10/12/2014 έγγραφο της η εταιρία «ΤΕΧΝΙΚΗ DION Ε.Ε..», εξέφρασε τη 
σύμφωνη γνώμη της για παράταση της σύμβασης από 01/01/2015 έως 31/03/2015, χωρίς 
τροποποίηση των όρων που αναγράφονται στην υπογραφείσα σύμβαση. 

Στη συνέχεια λήφθηκε η με αριθμό 592/2014 απόφαση δημοτικού συμβουλίου Βέροιας με 
θέμα : «Έγκριση α) δέσμευσης του ΔΣ για την εγγραφή στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 
2015 πίστωσης για την κάλυψη της δαπάνης της εργασίας «Μεταφορά απορριμμάτων σε ΧΥΤΑ 
όμορου Δήμου», β) παράταση της σύμβασης μεταξύ Δήμου και της εταιρίας «ΤΕΧΝΙΚΗ DION 
Ε.Ε.» και γ) εξουσιοδότηση του Δημάρχου για την υπογραφή της παράτασης της σύμβασης», η 
οποία έλαβε την με αριθμό πρωτοκόλλου 13947/29-12-2014 έγκριση ελέγχου νομιμότητας από 
την Αποκεντρωμένη Διοίκηση Μακεδονίας – Θράκης / Τμήμα Διοικητικών – Οικονομικού 
Νομού Ημαθίας. 

Βάση των παραπάνω υπογράφηκε η με αριθμό πρωτοκόλλου οικ. 64276 /30-12-2014 
παράταση σύμβασης μεταξύ του Δήμου Βέροιας και της ΤΕΧΝΙΚΗΣ DION E.E. με χρονική ισχύ 
από 01/01/2015 έως και 31/03/2015. 

Η οικονομική επιτροπή του Δήμου Βέροιας λαμβάνοντας υπόψη τα προαναφερόμενα και 
την με αριθμό 95/02-01-2015 πρόταση ανάληψης υποχρέωση ενέκρινε με την 7/2015 απόφαση 
της τη διάθεση της πίστωσης για τη μεταφορά απορριμμάτων σε ΧΥΤΑ όμορου Δήμου», ποσού 
100.000,00 € σε βάρος του ΚΑ 20.6412.001. 

Από της 19/02/2015 έως τις 28/02/2015 έχουν πιστοποιηθεί προς την εταιρία «ΤΕΧΝΙΚΗ 
DION Ε.Ε..» και έχουν μεταφορτωθεί οι παρακάτω ποσότητες απορριμμάτων : 

 

ΜΗΝΑΣ 
ΤΕΧΝΙΚΗ DION E.E. 

(389.785,77 €) 
ΠΟΣΟΤΗΤΕΣ 

ΑΠΟΡΡΙΜΜΑΤΩΝ 
(τόνοι) ΠΛΗΡΩΜΕΣ (€)  

ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΣ  
(19/02/2014 – 28/02/2014) 8.698,95 € 538,88 

ΜΑΡΤΙΟΣ 25.002,85 € 1.548,87 
ΑΠΡΙΛΙΟΣ 26.868,62 € 1.664,45 
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ΜΑΙΟΣ 26.812,77 € 1.660,99 
ΙΟΥΝΙΟΣ 26.653,12 € 1.651,10 
ΙΟΥΛΙΟΣ 30.074,23 € 1.863,03 
ΑΥΓΟΥΣΤΟΣ 29.594,30 € 1.833,30 
ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΣ 29.781,08 € 1.844,87 
ΟΚΤΩΒΡΙΟΣ 27.404,56 € 1.697,65 
ΝΟΕΜΒΡΙΟΣ 24.620,76 € 1.525,20 

ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΣ 26.090,22 € 1.616,23 

ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΣ 2015 25.419,66 € 1.574,69 

ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΣ 2015 19.837,05 € 1.228,86 

ΣΥΝΟΛΑ 326.858,17 20.248,12 
 
Λόγω της χρονικής καθυστέρησης της διενέργειας του νέου διαγωνισμού για το έτος 2015, 

ο οποίος πραγματοποιήθηκε στις 26/02/2015, και λόγω της κατάθεσης ένστασης κατά τη φάση 
ελέγχου των δικαιολογητικών συμμετοχής, η ανάδειξη του νέου αναδόχου θα ξεπεράσει τον 
αρχικά προβλεπόμενο χρόνο της 31/03/2015.  

Βάση των ανωτέρω προτείνεται η δεύτερη παράταση της αρχικής σύμβασης έως την 
πλήρη εξάντληση του φυσικού αντικειμένου (22.500 tn). 

Το υπόλοιπο της πίστωσης από τις 19/02/2014 έως της 28/02/2015 που προκύπτει από το 
ποσό της σύμβασης (389.785,77 € με ΦΠΑ) είναι 62.927,60 €, μη συμπεριλαμβανομένου του 
μήνα Μαρτίου 2015. Για την πρώτη παράταση έχει πιστωθεί από τις 01/01/2015 έως τις 
28/02/2015 το ποσό των 45.256,71 €, υπόλοιπο 54.743,29 € (εκτός Μαρτίου 2015, ο οποίος δεν 
έχει ακόμη πιστοποιηθεί). 

Όσον αφορά το φυσικό αντικείμενο της σύμβασης από τις 19/02/2015 έως τις 28/02/2015 
έχουν μεταφερθεί 20.248,12 tn απορριμμάτων, το υπόλοιπο είναι 2.251,88 tn (χωρίς να 
περιλαμβάνεται ο μήνας Μάρτιος 2015).  

Επί του παρόντος προτείνεται δεύτερη παράταση της αρχικής σύμβασης έως την 
ολοκλήρωση του φυσικού αντικειμένου αυτής και το αργότερο έως της 30/04/2015, χωρίς 
τροποποίηση των λοιπών της όρων (φυσικό και οικονομικό αντικείμενο). 

Για το σκοπό αυτό στάλθηκε το με αριθμό πρωτοκόλλου οικ 11189/18-03-2015 έγγραφο 
μας προς την εταιρία «ΤΕΧΝΙΚΗ DION E.E», προκειμένου να εκφράσει τη σύμφωνη γνώμη της. 

Με το από 19/03/2015 έγγραφο της η εταιρία «ΤΕΧΝΙΚΗ DION E.E.», εξέφρασε τη 
σύμφωνη γνώμη της. 

Κατόπιν αυτών το δημοτικό συμβούλιο καλείται : 
 Να εγκρίνει τη δεύτερη παράταση της με αρ. πρωτ. 9099/19-02-2014 σύμβασης 

«Μεταφορά απορριμμάτων σε Χ.Υ.Τ.Α. όμορου Δήμου», έως την ολοκλήρωση του φυσικού 
αντικειμένου αυτής και το αργότερο έως της 30/04/2015, χωρίς τροποποίηση των λοιπών της 
όρων (φυσικό και οικονομικό αντικείμενο). 

Να εξουσιοδοτήσει το δήμαρχο για την υπογραφή της παράτασης της σύμβασης. 
Και κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
Μελιόπουλος: Γιατί δεν έγινε δυνατόν, γιατί έχει ειπωθεί εδώ με αφορμή διάφορα θέματα, 

όπως την προμήθεια των τρακτόρων, να μπορέσει να κάνει τη μεταφορά με δικά του μέσα ο 
δήμος και συνεχίζετε να αναθέτετε αυτό το κομμάτι σε μια ιδιωτική εταιρεία και μάλιστα με 
μεγάλο κόστος; 

Γουλτίδης: Ήθελα να ρωτήσω τον αρμόδιο αντιδήμαρχο, αν δεν με απατάει η μνήμη μου, 
πριν δύο Δ.Σ. είχαμε το θέμα με τους τράκτορες, δηλ. με την παραχώρηση των μηχανημάτων 
μεταφοράς στον Φο.ΔΣΑ. Γιατί να κάνουμε την παράταση της σύμβασης; Από τη στιγμή που 
είχαμε πει ότι θα χρησιμοποιήσουμε αυτά τα μηχανήματα; 
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Μπέκης: Θα το έλεγα στην τοποθέτηση μου, αλλά αφού έγιναν ερωτήσεις και θίχτηκε να 
το κάνω ερώτηση και να μην τοποθετηθώ καθόλου. Θα το ψηφίσουμε το συγκεκριμένο. Θα ήθελα 
από τον Δήμαρχο αν μπορεί και είναι δυνατό, επειδή η ενέργεια αυτή έχει προσωρινό χαρακτήρα, 
να μας πει, να μας ενημερώσει, τι γίνεται με τα τρέχοντα ζητήματα με βάση τις καινούργιες 
πολιτικές εξελίξεις, για τη δημιουργία ΧΥΤΑ στην Κ. Μακεδονία, γιατί τα πηγαίνουμε τώρα στην 
Κοζάνη. Που βρίσκεται αυτή η ιστορία όλη;  

Παπαδόπουλος: Εγώ θα απαντήσω στα αρχικά και αν θέλει να συμπληρώσει ο Δήμαρχος 
πολύ ευχαρίστως. Πρώτα-πρώτα επειδή οι δύο συνάδερφοι οι ερωτώντες είναι έμπειροι από την 
αυτοδιοίκηση.  

Είπαμε και την άλλη φορά και πρέπει να θυμόμαστε όλοι αυτά που λέμε εδώ μέσα ότι η 
παραχώρηση αυτή ήταν το πρώτο βήμα για να μπορέσει να ολοκληρωθεί η προμήθεια η οποία 
ξεκίνησε από το 2012 και με τα χίλια ζόρια με τα χίλια βάσανα έχει φτάσει σήμερα στο σημείο 
αυτό που είχαμε αναφερθεί πριν, να κάνουμε εμείς τη δωρεά των μηχανημάτων και του 
εξοπλισμού των τρακτόρων, ώστε να μπορέσουν να βγουν πινακίδες και να έρθουν αυτά σε εμάς. 
Αυτό δεν το περιμένουμε πριν το καλοκαίρι, σε καμία περίπτωση, προς το Σεπτέμβρη θα γίνει με 
το καλό. Μακάρι να γίνει αύριο. Αλλά στη δημόσια διοίκηση και στις διαδικασίες προβλέπεται, 
και σωστά προβλέπονται, υπάρχουν κάποια χρονικά όρια μεταξύ των ενεργειών. Σωστά 
προβλέπονται, δεν είναι γραφειοκρατία, είναι πραγματικότητα να ελεγχθούν όλα τα βήματα μιας 
προμήθειας όταν αυτή είναι από το ΕΠΕΕΡΑ.  

ΧΥΤΑ υπάρχουν στην Κ.Μακεδονία πάρα πολλοί, απλώς για εμάς το πιο οικονομικό και 
δεν είναι με μεγάλο κόστος, το κόστος αν τα μεταφέρουμε με δικά μας μέσα ή όταν θα γίνει ένας 
ΧΥΤΑ, ή αν δινόταν ένα εργοστάσιο εδώ στην περιοχή, θα ήταν στις δυο περιπτώσεις πάρα πολύ 
μεγάλο, πάρα πολύ μεγαλύτερο από ότι είναι σήμερα.  

Όταν προχωρήσουμε στον καινούργιο εθνικό σχεδιασμό για τα σκουπίδια ο οποίος 
βρίσκεται εν εξελίξει, όταν ολοκληρωθεί ο περιφερειακός σχεδιασμός θα δούμε αν θα 
δημιουργηθεί κάτι ευνοϊκότερο για να μεταφέρουμε τα σκουπίδια μας εκεί ή να τα διαχειριστούμε 
με διαφορετικό τρόπο. Σήμερα αυτές οι διαδικασίες βρίσκονται σε εξέλιξη.  

Επίσης θα ήθελα να πω το εξής: Οι ΧΥΤΑ στη ΔΙΑΔΥΜΑ που τα πηγαίναμε είναι πολύ 
κοντύτερα και το κόστος πολύ μικρότερο από ότι αν τα πηγαίναμε στη Μαυροράχη. Δεν μας 
υποχρεώνει κανένας γιατί κοιτάνε όλοι το κόστος της μεταφοράς, το τονοχιλιόμετρο. Άρα για την 
ώρα δεν υπάρχει κάποιο ζήτημα. Υπάρχει το ζήτημα εν εξελίξει του περιφερειακού και εθνικού 
σχεδιασμού το οποίο παρακολουθούμε στενά και μέσω του ΦοΔΣΑ και απευθείας ο Δήμαρχος, το 
παρακολουθούμε και προχωρούμε προς αυτή την κατεύθυνση. 

Μαρκούλης: Πρόεδρε, κ.κ. σύμβουλοι, όσον αφορά και το συγκεκριμένο θέμα εμείς 
έχουμε παγία θέση και βέβαια ισχύει αυτό που είπε … το εξέλαβε και το περιέβαλε στην 
τοποθέτησή του ο κ. Μπέκης: Ότι εμείς είμαστε υπέρ του περιφερειακού σχεδιασμού για ένα 
χώρο υγειονομικής ταφής απορριμμάτων, υπολειμμάτων κοκ.  

Επειδή μέχρι τώρα είμαστε συνεπείς στη στάση, εμμένουμε στη θέση μας, όχι ότι έχουμε 
ουσιαστική διαφωνία επί του συγκεκριμένου θέματος, αλλά θέλουμε να πούμε ότι εμείς 
επιδιώκουμε και νομίζω ότι αυτό πρέπει να έχει ο άξονας που θα κινείται ο δήμος, να 
αποφασιστεί η δημιουργία χώρου στο νομό Ημαθίας, ίσως και στα διοικητικά όρια της Βέροιας. 
Νομίζω ότι οι θέσεις μας είναι συνεπείς με τις προηγούμενες και θα ψηφίσουμε λευκό όπως 
κάναμε και στις προηγούμενες ψηφοφορίες. 

Μελιόπουλος: Το κομμάτι της μεταφοράς των απορριμμάτων που το αναθέσατε σε 
κάποιον ιδιώτη, μάλλον για μας έτσι είναι, ιδιωτικοποίηση ενός τμήματος της καθαριότητας, με 
ένα δυσβάσταχτο κόστος για τους δημότες.  

Έχει ευθύνη η προηγούμενη διοίκηση σε αυτό το κομμάτι και φυσικά εσείς που το 
συνεχίσατε. Και εσείς κ.Παπαδόπουλε ήσαστε κομμάτι της προηγούμενης διοίκησης. Παρά τα 
κροκοδείλια δάκρυα που χύνει εδώ η διοίκηση το συνεχίζει κομμάτι-κομμάτι. Θα έρθει ο 
Σεπτέμβριος, θα έρθει ο Δεκέμβριος, με αυτή την ίδια ρότα θα συνεχιστεί.  

Άλλωστε φαίνεται από ένα προηγούμενο θέμα, ένα κομμάτι των εργασιών στα 
νεκροταφεία που αποδίδεται σε ιδιώτες, με την πρόφαση ότι δεν υπάρχουν εργαζόμενοι. 
Εργαζόμενους δεν ζητάει ο δήμος, υπάρχουν και οι αποφάσεις της κυβέρνησης και γίνεται αυτό 

ΑΔΑ: ΩΓΑΘΩ9Ο-6ΔΑ



που λέμε ότι η κυβέρνηση αποφασίζει και έρχεται εδώ ο δήμος, η διοίκηση αυτού του δήμου που 
συμφωνεί και εφαρμόζει.  

Άρα από τη σκοπιά τη δικιά μας θα καταψηφίσουμε αυτή την επέκταση της σύμβασης για 
τους λόγους που προαναφέραμε και περιμένουμε να δούμε αν κάποια στιγμή θα μεταφέρει ο 
δήμος με δικά του μέσα και με εργαζόμενους με πλήρη δικαιώματα τα σκουπίδια όπου πρέπει να 
τα μεταφέρει. 

Γουλτίδης: Αυτό που είπε ο κ. Παπαδόπουλος για την παράταση, εδώ στο εισηγητικό που 
έχουμε εμείς λέει μέχρι 30/4. Εσείς μας είπατε ότι καλώς εχόντων των πραγμάτων από τη δημόσια 
διοίκηση και αυτά που είπατε τα δικά μας μηχανήματα θα τα έχουμε Σεπτέμβριο, δηλ. θα 
ξαναφέρετε καινούργια παράταση; Ή τελειώνει 30/4 το φυσικό αντικείμενο και μετά έρχονται τα 
δικά μας μηχανήματα; 

Παπαδόπουλος: Να αρχίσω από το τελευταίο γιατί αυτό είναι το εύκολο το κομμάτι.  
Να πούμε ότι αυτή τη στιγμή τρέχει διαγωνισμός, έχουμε ψηφίσει όλα τα σχετικά εδώ 

μέσα, τρέχει διαγωνισμός για το υπόλοιπο του 2015 για ένα ποσοστό των απορριμμάτων σε σχέση 
με τα απορρίμματα που είχαμε το 2015.  

Το 2014 υπήρχε μια σύμβαση μεταφοράς απορριμμάτων η οποία παρατάθηκε εξαιτίας του 
ότι μπήκαν κάποιες διαδικασίες οι καινούργιες με το μητρώο, το ΕΣΗΔΙΣ στις ηλεκτρονικές 
διαδικασίες που έχουν δυσκολέψει τους πάντες.  

Σε αυτό το σημείο βρισκόμαστε, ο διαγωνισμός τρέχει εδώ και κάποιους μήνες, 
ολοκληρώνεται, βρίσκεται στο στάδιο ενστάσεων που έχουν γίνει. Ολοκληρώνεται ο διαγωνισμός 
για τη μεταφορά των 14.000 και κάτι τόνων όχι των 20.000 που είχαμε το 2014, γιατί προβλέψαμε 
ότι κάποια στιγμή θα μπει η μεταφορά από τα δικά μας μέσα. Προβλέπουμε στη σύμβαση αυτή 
την καινούργια, στο διαγωνισμό τον καινούργιο με το που θα παραλάβουμε και θα είναι σε θέση 
να μεταφέρουμε, να παραλάβουμε τους τράκτορες και τον εξοπλισμό, να διακοπεί η σύμβαση 
αυτόματα, άρα υπάρχει σύμβαση. Το πρόβλημα τώρα ποιο είναι;  

Υπάρχει υπόλοιπο από το φυσικό αντικείμενο σε τονάζ, αυτό διεκδικούμε διότι θα 
περάσουμε 15-20 μέρες για να ολοκληρωθεί ο διαγωνισμός για το 2015, όχι για να ζητήσουμε νέα 
παράταση.  

Ο διαγωνισμός βρίσκεται αυτή τη στιγμή στο τελικό στάδιο, ανοίξανε σήμερα οι 
οικονομικές προσφορές και έχει αναρτηθεί και προχωράμε για τον καινούργιο διαγωνισμό.  

Όσον αφορά τώρα για την πολιτική μας, στα γρήγορα, η πολιτική μας δεν μιλούσε ποτέ 
για ιδιωτικοποίηση, όπως θέλει ο καθένας το θεωρεί, ότι θέλει ο καθένας μπορεί να λέει, όπως 
θέλει μπορεί να σκέφτεται, και πολύ καλά το κάνει, αλλά δεν μιλάμε για ιδιωτικοποίηση της 
καθαριότητας, ούτε για την αποκομιδή, για τις αρμοδιότητες του δήμου, ούτε για την καθαριότητα 
των κοινοχρήστων χώρων. Άρα μιλάμε για τη διαχείριση η οποία διαχείριση ανήκει σε άλλους 
φορείς και έχει γίνει κριτική και από συγκεκριμένη παράταξη πολλές φορές και υπονοούμενα για 
τη διαχείριση κλπ.  

Η διαχείριση γίνεται με συγκεκριμένο τρόπο, σε καμία περίπτωση, όπως αναφέρθηκε 
άλλος ομιλητής ότι ο σχεδιασμός θα κατευθύνεται σε ταφή και μόνο. Θα κατευθύνεται σε 
διαχείριση στον καλύτερο τρόπο διαχείρισης με βήματα τα οποία είναι εφικτά και όχι να λέμε 
αύριο θα παράξουμε ενέργεια, θα κάνουμε αυτό, θα κάνουμε εκείνο.  

Βεβαίως θα γίνουν, είναι στο σχεδιασμό αλλά απαιτούν χρόνο και στις πιο προηγμένες 
χώρες, τεχνολογικά αν θα ανατρέξουμε, κάνανε πάνω από 20 χρόνια να φτάσουν στο σημείο της 
διαχείρισης και της παροχής οφέλους προς τους δημότες. Στην Ελλάδα θα γίνει πολύ πιο γρήγορα, 
διότι ήδη είμαστε σε ένα πολύ καλό σημείο, υπάρχει η οργάνωση και θεωρώ ότι υπάρχει και η 
θέληση από τους δήμους και από ότι βλέπω από τις πρώτες ενδείξεις και από την κυβέρνηση. 

Μελιόπουλος: Είμαστε ξεκάθαροι όταν λέμε τι σημαίνει και δεν παίζει κανείς με τις 
λέξεις, ανάθεση μεταφοράς απορριμμάτων σε μια ιδιωτική εταιρεία, ιδιωτικοποίηση της 
μεταφοράς. Τώρα ποια υπονοούμενα και τι εννοεί ο κ.Παπαδόπουλος με τα υπονοούμενα δεν 
ξέρω, αν θελήσει ας απαντήσει. Τι εννοείτε, τι λέτε με τη λέξη υπονοούμενα;  

Τελειώνοντας, σαφέστατα ιδιωτικοποίηση της μεταφοράς των απορριμμάτων έχει 
συνέπειες με τον κόσμο, το πληρώνει δυσβάσταχτα. Η καθαριότητα σε όλο το δήμο απέχει πολύ 
από αυτό που μας αξίζει και σε συνδυασμό με θέματα της καθημερινότητας έχουμε μια 
απαράδεκτη πόλη. 
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Παπαδόπουλος: Προφανώς οι δημότες θα μας ευχαριστούν για την άποψη που έχουμε για 
την πόλη. Εγώ δεν τη θεωρώ απαράδεκτη την πόλη, τώρα αν κάποιοι δημοτικοί σύμβουλοι τη 
θεωρούν να φορέσουν τα γάντια και να πάνε παρέα με το «Ανθρώπινο Δυναμικό», με τον 
Τουριστικό Όμιλο Βέροιας και να μας αποδείξουν ότι μπορούν να κάνουν κάτι καλύτερο, αν 
θεωρούν την πόλη αυτή απαράδεκτη, σίγουρα απαράδεκτη δεν είναι. Μπορεί να μην είναι τόσο 
καθαρή όσο θα ήθελε ο κ. Μελιόπουλος ίσως, αλλά δεν είναι απαράδεκτη. Και δεν μπορούμε να 
το δεχτούμε αυτό για την πόλη μας κανένας ούτε εγώ ούτε οι δημότες.  

Επαναλαμβάνω ότι η μεταφορά απορριμμάτων δεν είναι αρμοδιότητα του δήμου, είναι 
υποχρέωσή μας να μεταφερθούν, ανήκει στο φορέα, έχουμε προγραμματική σύμβαση γι’ αυτό, τη 
διαχειριζόμαστε με τον καλύτερο τρόπο και σε καμία περίπτωση δεν είναι δυσβάσταχτο, έχει 
ειπωθεί πολλές φορές.  

Αν σας αρέσει να παίζουμε με τις λέξεις και να λέμε ότι είναι δυσβάστακτο αυτό για τους 
δημότες, δυσβάσταχτο εκείνο… συμφωνώ ότι αυτή τη στιγμή, ότι το κόστος διαχείρισης, 
μεταφοράς κλπ. από την εναπόθεση είναι από τα χαμηλότερα στην Ελλάδα και από τα 
χαμηλότερα στην Ευρώπη, γιατί όταν θα πάμε από τη διαχείριση να παράξουμε ενέργεια ή αν θα 
υπήρχαν εργοστάσια διαχείρισης θα δείτε που θα φτάσουν τα gate fees, δηλ. η είσοδος στο 
εργοστάσιο. Όπου υπάρχουν αυτή τη στιγμή προσπάθειες να γίνει, τα κόστη είναι πάνω από 120€. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου καθαριότητας Βασιλείου 
Παπαδόπουλου; 

Μέλη: Ναι 
Αρνητική ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μελιόπουλος. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 19-3-2015 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου καθαριότητας Βασιλείου 
Παπαδόπουλου. 
2.- Την με αρ. πρωτ. 9099/19-2-2014 υπογραφείσα σύμβαση μεταξύ Δ. Βέροιας και της εταιρίας 
«ΤΕΧΝΙΚΗ DION Ε.Ε.». 
3.- Τα με αρ. πρωτ. 62061/10-12-2014και οικ.11189/18-3-205 έγγραφα του Δ. Βέροιας. 
4.-  Τα από 10/12/2014 και 19/3/2015 έγγραφα της εταιρίας «ΤΕΧΝΙΚΗ DION Ε.Ε.». 
5.- Την υπ’ αριθ. 7/2015 απόφαση της Ο.Ε. 
6.- Ότι είναι απαραίτητη η β΄ παράταση της από 19-2-2014 υπογραφείσας σύμβασης μέχρι την 
ολοκλήρωση του φυσικού της αντικειμένου κι όχι αργότερα από τις 30/4/2015, χωρίς 
τροποποίηση των λοιπών όρων της.  
7.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
8.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), του Ν.4155/2013 
και του άρθρου 96 του Ν. 3463/2006. 
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 

Α) Εγκρίνει την β΄ παράταση της από 19-2-2014 υπογραφείσας σύμβασης μεταξύ του 
Δ.Βέροιας και της εταιρίας με την επωνυμία «ΤΕΧΝΙΚΗ DION Ε.Ε.», μέχρι την ολοκλήρωση 
του φυσικού της αντικειμένου κι όχι αργότερα από τις 30/4/2015, χωρίς τροποποίηση των 
υπολοίπων όρων της σύμβασης αυτής. 

Β) Εξουσιοδοτεί το Δήμαρχο Βέροιας Κωνσταντίνο Βοργιαζίδη για την υπογραφή της β΄ 
παράτασης της παραπάνω σύμβασης. 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  151 / 2015 
.............................................................................................………................................. 
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 

το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης     
Θ. Αγγελίνας     
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Ν. Γερούκης  
Δ. Κουλουριώτης  Α. Πέτρου  
Δ. Τραπεζανλής  Ι. Σιδηρόπουλος  
Θ. Κορωνάς  Α. Γκεκόπουλος  
Σ. Διαμάντης  Ι. Καραγιάννης  
Γ. Σοφιανίδης  Ν. Αγγέλου  
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Γ. Γουλτίδης     
Ν. Μπέκης     
Π. Παπαδίνα     
Α. Μαρκούλης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  26-3-2015 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

    ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Σ. Στουγιάννος 
Γ. Μελιόπουλος 
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